
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 15. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 546
I forbindelse med anlæg af Holstebromotorvejen, vil der på rute 18 ved Her-
ning være en strækning på ca. 7 km, der fortsat er motortrafikvej. Mener mini-
steren, at det vil være hensigtsmæssigt at færdiggøre motorvejen fra Holste-
bro til Vejle? Her skal det bemærkes, at byggeriet allerede er i gang, og at der
på den 7 km lange motortrafikvejsstrækning er sket forberedelse til at udvide
motortrafikvejen til motorvej ved anlæg af vejbroer. Desuden henledes op-
mærksomheden på, at Vejdirektoratet i VVM-redegørelsen (Rapport 416, side
9) skriver, at det trafiksikkerhedsmæssigt kan være problematisk at have en
relativt kort strækning af rute 18 bibeholdt som 2-sporet motortrafikvej, når
strækningen fra Holstebro til Vejle i øvrigt er anlagt som motorvej.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Annette
Lind (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Annette.Lind@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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